
P r o t o k 6 t nr XVI/2015 
z obrad XVI sesji Rady Miejskiej w Ktodzku, 
ktdra odbyCa sie w dniu 12 listopada 2015 r. 

w sali Rajcow Urzqdu Miasta w Klodzku 

Sesja rozpoczela sie o godz. 14:OO. 

1. Otwarcie obrad XVI sesji Rady Miejskiej w Ktodzku. 

Otwarcia sesji dokonal Przewodniczqcy Rady Miejskiej w Klodzku Pan Tomasz ~ a b s k i  mowiqc: 

,,Otwierarn obrady XVI sesji Rady Miejskiej w Klodzku". 

2. Stwierdzenie wainoSci sesji. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz ~ a b s k i  stwierdzil, iz w sesji uczestniczy 21  radnych w zwiqzku 

z tym wszystkie podejmowane decyzje bedq prawomocne. 

3. Wyb6r sekretarza sesji. 

Na sekretarza sesji Przewodniczqcy Pan Tomasz ~ a b s k i  zaproponowal radnq Paniq Anetq 

Losiewicz. Innych kandydatur nie zgloszono. Pani radna wyrazila zgode. Poddano kandydature 

pod gtosowanie. 

Glosowanie: za - 21, przeciw - 0, wstrzymalo sie - 0. 

Radna Pani Aneta Losiewicz zostala powolana na sekretarza obrad XVI sesji Rady Miejskiej 

w Klodzku. 

Obrady rozpoczeto od uroczystego wreczenia przez Z-ce Burmistrza Pana Wieslawa Tracza 

oraz Komendanta Powiatowej Policji w Klodzku nagrody dla Policjanta Technika Kryrninalistyki 

Wydzialu Kryrninalnego Komendy Powiatowej w Klodzku Pana Andrzeja Juszczaka za szczegolne 

osiqgniecia sportowe. Zdobycie zlotych medali w plywaniu grzbietowyrn na dystansach 50 i 100 

metr6w oraz za zdobycie brqzowego rnedalu w stylu dowolnyrn na dystansie 50 metrow podczas 

Mistrzostw Polski Policji w piywaniu, ktore odbyly sie w Lublinie dnia 17 paidziernika 2015 r. Pan 

Andrzej Juszczak promuje poprzez sport pozytywny wizerunek Policji w spoleczeristwie oraz 

promuje Miasto Klodzko. Ostatnie osiqgniecia zostaly rowniei docenione przez Komendanta 

Wojew6dzkiego Policji i tez w jego imieniu Komendant Powiatowy Policji w Ktodzku wrqczyl list 

gratulacyjny. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

Sekretarz obrad Pani Aneta Losiewicz odczytala tresd interpelacji, ktore wplynqly do biura Rady 
Miejskiej: 

Interpelacja z dnia 4 listopada 2015 r. zloiona przez radnq Paniq Zdzislawe Woiniak - 
Krupskq (zal. nr 1). 
Interpelacja z dnia 6 listopada 2015 r. zlozona przez radnego Pana Lecha Surowkq 
(zal. nr 2). 

Glos zabral radny Pan Zbigniew Nowak, ktory przekazal podziekowanie od mieszkaricow, kt6rzy 

korzystajq z przystanku autobusowego przy ul. Spoldzielczej za ustawienie lawki na przystanku. 



Glos zabral radny Pan Lech Surowka, cyt.: ,,Panie Burmistrzu miatem otrzyrnad odpowiedi 

w zwiqzku z rnoirn zapytaniem z poprzedniej sesji. W jaki sposob zostalo rozwiqzane domniemane 

przeze rnnie zagadnienie kierownika pewnego wydziatu." 

Odpowiedzi udzielita Sekretarz Gminy Miejskiej Ktodzko Pani Urszula Slezak-~arkiewicz. Ze 

wzgledu na usprawiedliwionq absencje zainteresowanych stron sprawa sie przewlekla i bedzie 

procedowana w tym, b q d i  w przyszlyrn tygodniu. 

Glos zabral radny Pan Stanislaw Ferenc. Od momentu rewitalizacji Parku Straiackiego wystepuje 

tam wieczny problem z pachotkam~, ktore ograniczajq moi l iwost  wjazdu na trawnik. Slupki t e  

systematycznie s q  uszkadzane. Gdyby te  slupki zostaly przyspawane to nie ulegalyby one 

uszkodzeniu i ciqgtej koniecznoici ich wymiany. Pan Radny zaapelowal, aby ten problem rozwiqzat. 

Wiecej zapytari nie stwierdzono. 

5. Wnioski i oswiadczenia radnych. 

Wnioskbw i oswiadczeri nie stwierdzono. 

6. Podjecie uchwaly w sprawie zasobu rnieszkaniowego oraz zasad wynajrnowania lokali 

wchodzqcych w sklad mieszkaniowego zasobu Gminy Miejskiej Klodzko, druk nr 120 

(zak nr 3.) 

Projekt uchwaly zostal przedloiony przez Radnych, uzyskal pozytywnq opinie Burmistrza Miasta 

Klodzka oraz prawni ka. Przewodniczqcy Rady Pan Tornasz ~ a b s k i  poprosit o przedstawienie 

zalozeri tego projektu. 

Glos zabrata radna Pani Aneta tosiewicz, ktora poinformowata, i e  nad projektern pracowala 

razem z radnq Paniq Annq Karolczak. Projekt zostat przygotowany w celu uporzqdkowania 

i uSciSlenia zasad podpisywania urnow najmu bedqcych w zasobach Gminy. Radne pracowaly nad 

wieloma uchwatarni j u i  obowiqzujqcymi w innych gminach szukajqc odpowiedniego rozwiqzania dla 

naszej gmin. Bazowaly takze na j u i  zdobytyrn przez rok doswiadczeniu. Chciaty d a i  dobre 

rozwiqzanie, narzcdzie Burrnistrzowi do jak najlepszego zarzqdzania zasobami Grniny. To bylo 

glownym zaloieniem i ma jq  nadzieje, i e  to  w jakis sposob pomole w lepszej pracy Wydzialu 

i Dorainej Kornisji ds. Lokalowych. Radne podzickowaly radnemu Panu Darnianowi ~ l a k o w i  oraz 

radnej Pani Zdzistawie Woiniak-Krupskiej i radnernu Panu Lechowi Surowce za pomoc i cenne 

uwagi w trakcie pracy nad projektern. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tornasz ~ a b s k i  poinforrnowat, i e  projekt uchwaly wraz 

z autopoprawkarni autorow projektu byt opiniowany przez Komisje Gospodarki Komunalnej, 

Ochrony ~ rodow iska  i l a d u  Przestrzennego. Przewodniczqcy Rady poprosil o przedstawienie opinii 

Komisji. 



Przewodniczqcy Kornisji Gospodarki Kornunalnej, Ochrony ~rodowiska i Ladu Przestrzennego radny 

Pan Jacek Banecki poinformowat o pozytywnej opinii Komisji do projektu uchwaty na druku nr 120 

wraz z autopoprawk;l. 

Uwag i zapytah do projektu nie wniesiono. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz ~ a b s k i  po~nformowal, i e  w tytule autopoprawki wprowadzono 

zmiane zapisu i brzrni ona nastepujqco: autopoprawka do projektu uchwaty Rady Miejskiej 

w Klodzku z dnla 12.11.2015 r. w sprawie zasobu mieszkaniowego oraz zasad wynajmowania lokali 

wchodzqcych w sklad mieszkaniowego zasobu Grniny Miejskiej Klodzka (druk nr 120) oraz 

w kolejnyrn akapicie slowa: ,,Na podstawie uchwatodawcow,, zastepuje sie slowarni ,Radni 

uchwa+odawcy". Przewodniczqcy Rady Pan Tornasz ~ a b s k i  poddal. pod gtosowanie autopoprawkq 

zgloszonq przez projektodawcow uchwaly (zal. nr 4) .  

Glosowanie: za - 21, przeciw - 0, wstrzymalo sie - 0. 

Autopoprawka zostala przyjeta. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz ~ a b s k i  poddat pod glosowanie projekt uchwaly w sprawie 

zasobu rnieszkaniowego oraz zasad wynajmowania lokal~ wchodzqcych w sklad rnieszkaniowego 

zasobu Gminy Miejskiej Klodzko, druk nr 120 wraz z autopoprawkq. 

Glosowanie: za - 21, przeciw - 0, wstrzymalo sie - 0. 

Uchwata zostata podjeta i otrzyrnala nr XVI /118/2015 (zal. nr 5). 

7. Sprawy roine. 

Glos zabrat radny Pan Zdziskaw Duda, ktory zaprosit wszystkich na sobote na godz. 18:OO do 

Muzeum Zierni Klodzkiej, na koncert patriotyczny pt. ,,Od Moniuszki do Pietrzaka". 

Pan Zdzislaw Duda zwrbcit sic takie z prosbq do Burmistrza Miasta, aby zabezpieczyi 

niebezpiecznq dziure jaka powstata na podworku przy ul. Wojska Polskiego 18,18a. Nie wiadomo 

do kogo to naleiy, czy do wspolnoty czy do mieszka~icow. Poprosil o sprawdzenie i pomoc w je j  

usunieciu, poniewai stwarza ona zagroienie. 

Radna Pani Zdzistawa Gorska zwrocila sie z proSbq o zarnontowanie barierki przy 

ul. Nadrzecznej. Barierka ochronna zostala uszkodzona, obecnie je j  j u i  tam nie ma, nie wiadorno 

co sic z niq stalo, albo zostata skradziona lub zostala zrzucona ze skarpy. Proiba o sprawdzenie 

i zamontowanie brakujqcej barierki. 

Glos zabral radny Pan Arrnin Jarosz, ktory podziekowal. Straiy Miejskiej za szybkq interwencje 

w sprawie odnalezienia przykrycia studzienki kanalizacyjnej na jezdni ul. Dqbrowki. 

R6wniei podziekowania dla Strazy Miejskiej w imieniu swoim oraz Ksiedza Proboszcza przekazal 

radny Pan Zdzistaw Duda za eskorte Figury Matki Boiej Fatirnskiej. 



Glos zabrala radna Pan i  Zdz is lawa Woin iak -Krupska ,  ktora zglosita problem ze Sklepem 

Meblowym STOLIDO, kt6ry znajduje sic przy ul. Zajeczej, ktbry od  wielu lat spala roinego rodzaju 

odpady, ktore zanieczyszczajq powietrze. Z komina wydobywa sie bardzo czarny, albo bardzo i o k y  

dym o bardzo nieprzyjemnym zapachu ro inych w~glowodorow.  Czesto byto t o  zglaszane przez 

mieszkancow, sp t e i  zgloszenia sqsiadujqcych przedsiebiorcow. Odpady spalane byly od  9:00 do 

10:OO rano. Byty kontrole Komendanta Stra iy  Miejskiej, St ra iy  Poiarnej, ktore nic nie stwierdzily. 

Obecnie spalanie odpadow nie odbywa sic w porze porannej lecz wrzucane s q  one w miedzyczasie 

aby utrudnit  s lu ibom stwierdzenie nieprawidlowosci. Pani Radna uwaza, i e  jedynie Wojew6dzka 

Sluiba Ochrony ~ r o d o w i s k a  m o i e  dokonai  kontroli poprzez wymaz z komina, co pozwoli na 

ustalenie co jest. spalane. Radna poprosita o interwencjc, poniewaz jest t o  bardzo uciqzliwe. 

Radny Pan Ryszard  Wojc ik ,  po raz kolejny ponowit prosbe o uporzqdkowanie terenu zielonego na 

granicy ul. Korytowskiej i domkow jednorodzinnych i wywiezienie smieci wielkogabarytowych tam 

skladowanych. 

Glos zabrala radna P a n i  Lucyna  ~ w i s t ,  ktora odniosla sie do interpelacji radnego Pana Lecha 

Surowki w sprawie bramy klasztornej Siostr Klarysek przy ul. Lukasinskiego. WlaScicielem 

Klasztoru jest Zakon Klarysek, kt6ry wszelkie remonty i zmiany uzgadnia z Wojewddzkim 

Konserwatorem Zabytkbw. Z tego co wiadomo, brama ta zostala wymieniona ze wzgled6w 

technicznych, poniewai osiadal mu r  i poprzednia brama ulegta zniszczeniu. Nie byla to brama 

zabytkowa, poniewai byta ona z tat 60-70 ubieglego wieku. 

Glos zabrat Z-ca Burmistrza Miasta Pan  W i e s l a w  Tracz, ktory zwrocil uwage, i e  miasto jako 

Gmina nie jest podmiotem, kt6t-y jest odpowiedzialny za przeprowadzanie remontow na nie swoich 

obiektach, nie wydaje t a k i e  zgody na remont takich obiektow. Nie ma tak ie  moiliwoSC kontroli 

samodzielnych prawnie podmiotow. Moiemy na zasadzie grzecznoiciowej lub urzedowej sprawdzai 

pewne sprawy w Starostwie Powiatowym, ktore jest podmiotem wlasciwym do wydawania 

pozwolen na budowe. Z naszego rozpoznania tematu wszelkie obowiqzki prawne ze strony 

podmiotu wlaScicielskiego zostaly dopelnione pod kqtem wymaganych prawem pozwoler?, a t ak i e  

konsultacji ze strony Konserwatora Zabytkow. Kazdy podmiot zainteresowany m o i e  wystqpi i  

o wglqd do dokumentacji, do podmiotu wlasciwego jakim jest Powiatowy Nadzor Budowlany. 

Odpowiedi w przedmiotowej sprawie zostanie udzielona na pismie. 

Glos zabrat radny P a n  Lech  Surowka,  cyt.: ,, Rozumiem Panie Burmistrzu, ze jak sie nie znasz t o  

sie nie pytaj, ale to  nie jest moje pytanie. To jest pytanre jednego z mieszkancow, ktory przyniosl 

zdjecie, na k torym pisze jak  byk: obiekt zabytkowy niszczenie zabronione, a obok pokazane jest 

drugie zdjecie, gdzie te j  bramy nie ma i t o  nie s q  mole pytania. Ja na zabytkach sie nie znam, 

w Muzeum bytem jedynie dwa razy, jak Lucyna byla szefem. l a  zadalem pytanie takie jakie zadajq 

moi wyborcy." 

Z-ca Burmistrza Miasta P a n  W i e s l a w  Tracz stwierdzit, ze obowiqzkiem Burmistrza, Z-cy 

Burmistrza, pracownikow Urzedu oraz Radnych, ktorzy nabywajq coraz wiecej wiedzy w zakresie 

prawa jest tak ie  prostowanie pewnych spraw. Kto pyta nie btqdzi. Z-ca Burmistrza zaapelowal 



tylko o wstrzymywanie sie z ocenq poszczegolnych faktow. W sytuacji, k ~ e d y  mamy do czynienia 

z zabytk~em to nle zwaln~a ze spetnianra ~nnych  wymogow prawnych np. p.poz. Nawet je i l i  mamy 

do czynien~a z jak$ bramq, kt6t-a moze wydawad s ~ e  za zabytkowq, a nle s q  spelnione przepisy np. 

dotyczqce drog ewakuacyjnych, drog dojazdu do ob~ek tu  zabytkowego, kt6ry jest znacznie 

wainiejszy n ~ i  brama pod kqtem zapewnlenla akcjl przeciwpoiarowej, to  Konserwator Zabytkdw 

w t ak~ch  przypadkach wyrazr zgode na pewne przerobk~ tak, aby spetnid wain~ejszy dla niego 

czynnik ochrony zabytku glownego. 

Glos zabral radny Pan Arrn in  Jarosz, ktory sk~erowat prosbe do Przewodn~czqcego Kornisji 

Rewizyjnej Pana Adama Kwasa, w sprawie ponownego rozpatrzen~a sprawy skargi mieszkaricdw 

nieruchornosc~ przy ul. Boh. Getta posesjl graniczqcej z bo~skiem przy Szkole Podstawowej n r  6. 

Mieszkancy posesj~ bra11 u d z ~ a l  w pos~edzenlu Komlsji Rewizyjnej, ale z w r o c ~ l ~  s ~ e  z prosbq o kolejnq 

interwencje, poniewaz sytuacja nle ulegia zmianie. Pan Radny zaproponowat, aby spotkanie 

mieszkaricow budynku oraz Komlsjl Rewlzyjnej odbylo sle w gabinecie Dyrektora Szkoly, m o i e  tam 

wspolnie uda sre wypracowad j a k ~ e i  rozw~qzanie w sprawle funkcjonowanla boiska. 

Glos zabrat radny Pan Ryszard Wojc ik ,  ktory poruszyt temat sporu jakl lstnleje pomiedzy 

M~astem, a Mtynem. Sporu, ktory w1q2e s ~ e  z duzym~  kosztam~ f~nansowym~.  Pan Ryszard Wojcik 

zadal pytanle: czy postepowanre dotyczqce decyzjl Wojewody wskazujqcej na to, ze Starostwo 

Powlatowe w Ktodzku wydajqc pozwolen~e na budowe popein~lo kardynalny btqd nle uznajqc Mlyna 

za strone w postepowanlu, ta sprawa poszta dalej. Od tej  decyzjl Wojewody odwolalo sic 
Starostwo, odwolalo sic M~asto.  W pap~erach nle ma nlc dalej na ten temat. Jeiell tak bylo, to  

pozwolen~e na budowe zostalo wydane z razqcym naruszenlem prawa. Czy w zwiazku z t ym  

rnozerny przywoiad Starostwo jako wspolwlnnego tego stanu rzeczy? Czy odwol-anla Starostwa 

I Mlasta do NSA byl-y skuteczne, czy NSA wypow~edz~ato S I ~  w sprawle czy decyzja Starosty byta 

sluszna czy n1e7 Czy rozwaza S I ~  mozl~wosd przywolan~a Starostwa do te j  sprawy? Podobna sprawa 

jest takze z kanatcm, ktora nie w~adomo jak dalej S I ~  potoczy, ale j u i  wszystko wskazuje na to, ze 

wydane przez Starostwo pozwolcn~a byiy nrezgodne z prawem. Wychodz~ na to, i e  to  byla 

samowola budowlana. Czy Mlasto takq  kwes t~e  rozwaza, majqc na uwadze obronq swoich 

interesow. 

Gtos zabral Z-ca Burmistrza Pan Wieslaw Tracz, ktory podkreslil., i e  Miasto rozwaia wszelkie 

mozliwosci i okolicznoici te j  sprawy. W te j  sprawie przez caly czas toczq sie rozmowy dotyczqce 

zawarcia ewentualnej ugody. Niekoniecznie pod kqtem wyptaty odszkodowari, ale szukane sq  takze 

inne moil iwosci wyjscia z te j  sytuacji. Z-ca Burmistrza stwierdzil, i e  sprawa jest bardzo 

skornplikowana, poniewai  nie jest ona jednowymiarowa i ma wiele aspektow, kt6re naleiy brad 

pod uwage. To, i e  jakies czynnoici prawne byty podwaiane w samym cyklu te j  sprawy, to  jeszcze 

nie do korica swiadczy o tym, i e  inne czynnosci byty nielegalne. To jest bardzo skomplikowana 

sprawa, k torq nale iy  bardzo szczegolowo rozwaiad. Na poniedzial-ek przewidziane jest kolejne 

spotkanie w te j  sprawie. Jeieli na Komisji bedzie wola, aby szczegbtowo przyjrzec sie te j  sprawie to 

jest taka mozliwoSd. Jest to wtaiciwe miejsce do omawiania takich spraw. 



Ad vocern radny Pan Ryszard Wojcik przypomnial syndrom Pana Macheli, kiedy t o  i l e  wydane 

pozwolenie przez Starostwo zaskutkowalo wyptaceniern ogrornnego odszkodowania przez Skarb 

Panstwa, przez Starostwo. Nie naleiy tego lekcewaiyd, je ie l i  tam popetniono blqd przy wydaniu 

pozwolenia. 

Glos zabrat radny Pan Zdzislaw Duda, ktory poruszal kiedys temat Kanatu Mtynowki na sesji, by# 

nawet straszony Prokuraturq. Wyrok Sqdu Naczelnego wskazywat, i e  jednak to byla samowola 

budowlana, byty wypiacane odszkodowania. Jakie czynnosci w t ym kierunku bedq prowadzone? 

Z-ca Burrnistrza Miasta Pan Wieslaw Tracz poinformowal, i e  na dzieri dzisiejszy nie ma 

informacji o tym, aby z tego tytutu ciqiyty na nas jakies zobowiqzania, odszkodowania. 

Poszczegolne akty prawne nie rnogq byd interpretowane jako jednoznaczne i ostateczne, poniewaz 

za nimi czesto idq inne akty prawne, ktore zupelnie zaprzeczajq tyrn pierwszym. Kaida z tych 

spraw jest bardzo zindywidualizowana i taki pobieiny poglqd czesto rozpowszechniany gdzieS na 

ulicy, na zasadzie sensacji, nie m o i e  by6 podstawq do ksztattowania opinii. W te j  konkretnej 

sprawie moina rozmawiad na posiedzeniach Kornisji, gdzie jest czas na dokladne przeanalizowanie 

sprawy pod kqtem prawnyrn, pod kqtem wydawanych decyzji i dopier0 wowczas na te j  podstawie 

moiemy wyrobid sobie opinie. Jeieli chodzi o odszkodowania t o  t u  podstawq prawnq sq  wyroki 

sqdowe, a w ramach postepowania sqdowego sq roine moiliwoSci doprecyzowania tego kto jest 

winny, czy jest wspotwinny i dotqczania kolejnych stron postepowania. Obecnie toczq sic rozmowy 

w sprawie Mlyna, wypracowywane sq rozwiqzania. Na dzien dzisiejszy sprawa idzie w dobrym 

kierunku i je ie l i  w tyrn kierunku sic jq domknie t o  problem bedzie rozwiqzany. Jesli chodzi o sarnq 

Mlynowke to  przez pewne czynnoici podejmowane w ramach tych prac poiniej  wynikaly inne 

konsekwencje. To nie jest tak, i e  w takirn miescie jak Ktodzko przeprowadza sie inwestycje 

w sposob bezkonfliktowy i mogq zawsze jakies podmioty sie odzywat, ktore bedq rnialy pretensje 

o to, i e  poniosty straty. Tego typu postepowania toczq sic czesto przez wiele lat. Nalezy na t o  

spokojnie reagowad i trzeba toczy l  rozmowy, ale trzeba rownie i  czekad na wyniki postepowania 

sqdowego, jeiel i  takie bedq. Nie zawsze jest tak, i e  podrniot ktory rosci jakies wielomilionowe 

zqdania wygrywa w postepowaniu sqdowym. Z-ca Burmistrza zaapelowai, aby tymi sprawarni, 

bardzo trudnyrni zajqt sic w ramach postepowan Kornisji, opierajqc sie na posiadanych 

dokurnentach. 

Ad vocern radny Pan Zdzislaw Duda zwrocil uwage, i e  te odszkodowania zostaly j u i  wyplacone, 

chodzi o kwote 700 tys. zt dla Elektrowni. W jakim kierunku Miasto bedzie dokonywalo kolejnych 

czynnoSci. 

Z-ca Burrnistrza Pan Wieslaw Tracz w t ym wypadku na chwile obecnq nie jest w stanie odnie6C 

sie do tej sprawy, naleiy dotrze l  do dokumentow. Tam gdzie jest r no i l iwo i l  odnoszenia sie do 

pewnych spraw na zasadzie czy pozwolenie zostalo wydane zgodnie z prawem czy tez nie, na 

pewno wszedzie tam sq  m o i l i w o ~ c i  dalszego dziatania w ramach postepowari sqdowych o ile 

zostanie to  ocenione w ten sposob, i e  tego typu sprawy bedq miaty szanse na zwyciestwo. 

Wszelkie sprawy, ktbre dotyczq roszczen finansowych wyrnagajq tak ie  naktadbw finansowych ze 

strony tych, ktdrzy s q  stronq pozywajqcq. 



Glos w dyskusji zabral radny Pan Ryszard Wojcik, ktory w kilku stowach przedstawil 

Burmistrzowi sytuacje jaka miata miejsce. Gdyby odpowiednie instytucje i organy zachowaly sie 

profesjonalnie, to odszkodowanie wynos~loby 120-180 tys. zl. Wobec calkowitego zignorowania 

prawa obowiqzujqcego w tym zakresie wynosi ono 700 tys. zl. Czym innym jest wyplacenie 

odszkodowanie na drodze postepowania wodno-prawnego, gdzie sie analizuje tylko zyski osiqgane 

z pracy. Wtedy kwota odszkodowania jest zdecydowanie mniejsza niz odszkodowanie uzyskane 

przez strone na drodze sqdowej. Odpowiednia instytucja jakq jest Starostwo powinna w momencie 

zamkniecia wody wszczqd postepowanie wzywajqce Gminq do usuniqcia zaniedbah lub zloienia 

wniosku o ograniczenie pozwolenia za odszkodowaniem. Starostwo zignorowalo sprawe 

definitywnie i wykazywalo sie ignorancjq, i calkowitq nieznajomosciq prawa, albo dzial-aniem 

umyilnym. Sprawa ta byla dyskutowana wielokrotnie na sesjach Rady Miejskiej, ale nic to nie 

pomoglo. 

Glos w sprawie Mlyna zabral radny Pan Tomasz Karolczak. Jest to sprawa ciekawa i do66 

bulwersujqca. Mamy Pana Burmistrza, ktory negocjuje z wlaicicielem Mlyna odszkodowanie. Pan 

Radny zadal pytanie: jakie doswiadczenie ma Pan Burmistrz w negocjacjach, bo dotychczasowa 

Jego kariera zawodowa nie wskazuje, ieby  mial je duie. Byl szefem dzialu promocji i jak rozumiem 

negocjowal ceny wizytowek i plakatow. W tej chwili negocjuje wielomilionowe roszczenia. Pan 

Radny chcialby zapytad na jakim etapie jestesmy, bo nic na ten temat nie wiemy. Wspomnial Pan, 

ze wszystko jest na dobrej drodze. Dla jednego dobra droga to jest zastawienie jednej dziatki, dla 

drugiego potowy miasta. Radny Pan Tomasz Karolczak zaproponowal, aby powolad Dorainq 

Komisje, ktora bedzie wspieral Pana Burmistrza w tych negocjacjach. Chcemy wiedzied co sie 

w wielomilionowym majqtkiem naszego miasta dzieje. 

Glos zabral Z-ca Burmistrza Miasta Pan WiesCaw Tracz, ktory stwierdzil, i e  musimy pamieta6 

jakie sq kompetencje organu wykonawczego i uchwalodawczego. Kompetencjq organu 

wykonawczego jest prowadzenie negocjacji i ma do tego petne prawo. Pan Z-ca Burmistrza nie 

chce poddawad ocenie, ocene Pana Radnego dotyczqcq kompetencji Burmistrza, bo nie ma tyle 

odwagi, aby oceniad kompetencje drugiego cztowieka. Tq kompetencjq jest to, ze Pan Burmistrz 

zostal wybrany w demokratycznych wyborach Burmistrzem Miasta Klodzka. Nie ma tutaj 

ograniczeh czy Burmistrz ma mied takie czy inne kompetencje. Rada Miejska moze powolad 

Komisje Dorainq, w kaidej  sprawie. Nic nie stoi na przeszkodzie, aby takq komisje powdad. 

Natomiast je i l i  chodzi o kontakty takiej komisji z Burmistrzem odbywa sie to na zasadzie 

normalnej wspolpracy. 

Do dyskusj~ przylqczyl sie radny Pan Adam Kwas, ktory poinformowal, ze uczestniczyl przy 

tworzeniu siq spolki, ktora prowadzita Mlyn. W momencie wykupu sp6tka wiedziala, i e  plan 

zagospodarowania przestrzennego dla tego terenu nie przewiduje tam lokalizacji zaklad6w 

przemyslowych typu Mlyn. Na kaidym etapie postepowania Miasto wykazywalo maksimum dobrej 

woli, zeby wygasid ten obiekt. Proponowano obiekt zastepczy, aby przenieid dzialalnokd w inne 

miejsce. Sprawa trwa od roku 1999. W h~storycznym ujqciu ten obiekt nie mial prawa istnied, 

a istnial tylko dlatego, ze byl  to obiekt, ktory dosyd mocno w tamtym czasie dzialal. W pewnym 

momencie zaczqla sie dekoniunktura na rynku i obiekt wygasl, a spblka musiala zakohczyd 






